
1 
 

Rada Miejska w Krobi 
Protokół nr LXIX/2024 

 
LXIX Sesja w dniu 31 stycznia 2024 r. 
Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:37. 
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.                                                  
 
W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
 
Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy Gałęzewski 
4. Sławomir Gembiak 
5. Maciej Jakubczak 
6. Grzegorz Jesiak 
7. Patrycja Kapała 
8. Jan Mikołajczak 
9. Roman Olejniczak 
10. Izabela Pazoła 
11. Krzysztof Perdon 
12. Genowefa Skrobała 
13. Renata Szulc 
14. Marian Toporowicz 
15. Leszek Włodarczyk 
 
Ponadto uczestniczyli : 
1.   Katarzyna Szablewska – Sekretarz Gminy     
2.   Michał Listwoń – Z-ca Burmistrza 
3.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                 
4.   Zaproszeni goście.                    
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LXIX posiedzeniu sesji Rady Miejskiej w Krobi. 
Witam Pana Wiceburmistrza wraz z pracownikami. Witam Państwa Radnych. Witam także 
Przewodniczącego Gminnej Rady Seniorów. Witam także dyrektorów, kierowników 
jednostek, a szczególnie witam przedstawicieli nowo wybranych sołtysów w sołectwach 
Gminy Krobia. Jak wiecie Państwo w ostatnim czasie odbyły się wybory do Rad Sołeckich 
oraz na stanowiska Sołtysów w sołectwach w naszej gminie. Chciałbym w tym miejscu może 
dosłownie chwilkę poświęcić, żeby Państwa poinformować też kto w wyniku tych wyborów 
został na stanowisko Sołtysa w danym sołectwie wybrany. Pan Jędryczka Eugeniusz w  
Bukownicy, Pan Podworski Jan w  Ciołkowie, Pan Rolnik Michał to jest nowy Sołtys w 
Chwałkowie, tak samo w Chumiętkach Pani Fórmanowska Magdalena, którą witam osobiście 
na dzisiejszej sesji, Pan Bogdan Pawlak w Domachowie, Pani Glinkowska Julita w 
Grabianowie, Pan Snela Piotr w Gogolewie, Pani Broszko Joanna w Karcu, Pani Daria 
Matuszak w Kuczynie, Pan Dariusz Kubiak w Kuczynce, te cztery ostatnie wybory to też 
nowe, nowe osoby na stanowisku sołtysów. W sołectwie Niepart Pani Forecka Dorota, Pan 
Hasiński Przemysław w Pijanowicach, Pani Agnieszka Kowalska w Potarzycy, Pan 
Toporowicz Marian w Przyborowie, Pan Włodarczyk Leszek w Pudliszkach,  Pan Mądry 
Łukasz w Posadowie i to jest nowy sołtys, nowa osoba na tym stanowisku, tak samo jak i 
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Rogowie Pan Kuczyński Przemysław, Pani Gorzelanna Patrycja w Sułkowicach podobnie też 
nową osobą na stanowisku sołtysa, w Starej Krobi Olejniczak Roman, w Wymysłowie Pani 
Nowacka Renata, w Ziemlinie także nowa osoba, też dzisiaj goszcząca na sesji, witamy 
Pana Rafała Nawrocika i Żychlewie Pan Błażej Sikora. Serdecznie gratuluję w imieniu swoim 
oraz w imieniu Radnych Rady Miejskiej  oraz myślę wszystkich osób, które tutaj są dzisiaj 
obecne na sesji na czele z Panem Burmistrzem wyboru i myślę, że co najmniej do czasu 
nowych wyborów będziemy współpracować dla dobra naszych mieszkańców i ta współpraca 
będzie przynosić tylko dobre owoce, a już nowa Rada, nowy Burmistrz po wyborach, które są 
zarządzone na kwiecień myślę, że będzie też odpowiednie zobowiązania wobec Państwa 
podejmować. Jeszcze raz gratuluję i na koniec witam oczywiście wszystkie osoby, które 
zdecydowały się śledzić dzisiejsze obrady w internecie. Szanowni Państwo pozwolę sobie 
stwierdzić, że w dzisiejszej sesji bierze udział 15 radnych, w związku z tym sesja jest władna 
podejmować uchwały.  
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
1.Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Krobi.  
7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: 
Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi i Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję kultury.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Krobia 
uczestniczących w działaniach  ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i 
ćwiczeniach.  
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami,                              
klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Krobia.  
10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2024 roku. 
11.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy 
Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i 
sposobu jej poboru. 
12.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
13.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr  XXIX/254/2017 Rady 
Miejskiej  w Krobi  z dnia 2 marca 2017 r. w sprawie określenia                                     
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Krobia, warunków i zasad korzystania                        
z nich oraz ustalenia stawki opłaty  za korzystanie z tych przystanków. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/253/2017 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 2017 r. w sprawie przejęcia od Powiatu Gostyńskiego 
zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 
powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Krobia. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej 
w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVIII/569/2023Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2024 – 2031. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy  Krobia na   rok 2024. 
18. Wolne głosy i wnioski. 
19. Zakończenie.  
Czy ktoś z Państwa ma propozycje zmiany do porządku dzisiejszego posiedzenia? Nie 
widzę. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do jego realizacji. 
      
3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji. 
Protokół był wyłożony w biurze Rady mogli Państwo zapoznać się  z jego treścią.  Czy ktoś z 
Państwa ma propozycję zmian treści protokołu z poprzedniej sesji? Nie widzę. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z LXVIII sesji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,  Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania dotyczące tego sprawozdania? Nie widzę. Mieli 
Państwo treść tego sprawozdania wcześniej na swoich urządzeniach, podobnie jak w 
wypadku punktu kolejnego. Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
Także mieli Państwo możliwość zapoznania się wcześniej z jego treścią. Czy ktoś z Państwa 
Radnych ma pytanie? Proszę bardzo Pani Radna Pazoła. Proszę podejść do mikrofonu. 
Radna Izabela Pazoła: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Panie Burmistrzu. Takie mam pytanie brał Pan udział, 
albo Pan Burmistrz w posiedzeniu Komisji Rolnictwa Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zbiornika w Rokosowie. Chciałabym uzyskać bliższe informacje oraz w Zarządzie związku 
Komunalnego Gminy Regionu Leszczyńskiego w Lesznie w posiedzeniu zarządu.  Czy 
mogłabym uzyskać informację na te dwa tematy. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Proszę Panie Wiceburmistrzu. 
Wiceburmistrz Michał Listwoń: 
Panie Przewodniczący. Szanowni Radni. Szanowni Państwo. Jeśli chodzi o spotkanie 
Komisji, to była Komisja branżowa w ramach pracy Rady Powiatu Gostyńskiego. Komisja 
odbyła się w sprawie zbiornika retencyjnego, planie budowy zbiornika retencyjnego w 
Rokosowie. To było spotkanie, w którym wzięli udział  zarówno przedstawicieli zarówno 
Komisji Rady Powiatu, natomiast też my wzięliśmy licznie udział w tym spotkaniu, ale 
również dyrektorka wraz z zastępcą Zarządu Zlewni Wód Polskich. Szanowni Państwo byli 
również oczywiście przedstawiciele Gminy Poniec z Burmistrzem na czele oraz 
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Przewodniczącym Rady. W tym spotkaniu z naszego ramienia oczywiście wziął udział 
również Pan Przewodniczący, był Skarbnik, jednocześnie Przewodniczący Rady Powiatu, 
także tak jak powiedziałem w naszej strony było to liczne grono, no bo temat był bardzo 
ważny. Dlatego, że już tak jak już wcześniej się tą informacją dzielili Wody Polskie 
przygotowywały się do procedury, do uruchamiania procedury przetargowej odnośnie wyboru 
wykonawcy na budowę tego zbiornika retencyjnego. Natomiast w międzyczasie pojawiły się 
również wątpliwości, czy dosyć głośne zapytania odnośnie warunków technicznych, 
projektowych, które temu zbiornikowi towarzyszą. Została też nie ukrywamy, że z naszej 
inspiracji, ale zlecona przez Związek Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach, których 
przedstawiciele również brali udział w tej komisji ekspertyza, której podjął się pan doktor 
Weber odnośnie weryfikacji założeń projektowych tego zbiornika, ale również jakby 
możliwości realizacji przez tą inwestycję podstawowych celów, jakie budowie temu 
zbiornikowi przyświecało. To znaczy przede wszystkim przeciwdziałanie powodzi, 
przeciwdziałanie skutkom suszy, ale również inne mniej ważne aspekty były brane pod 
uwagę. Szanowni Państwo ja nie wiem, czy jestem w stanie się dzielić pełną konkluzją tego 
spotkania, dokonam pewnego jakby skrótu, bo sądzę, że uczestnicy również podzielą moją 
opinię, że po przedstawieniu tutaj założeń, czy po wystąpieniu doktora Webera, no te 
wątpliwości, które towarzyszyły tej inwestycje one nie zniknęły, a wręcz przeciwnie po naszej 
stronie nadal są aktualne, mogę użyć tego sformułowania, niestety zarówno pani dyrektor jak 
i jej zastępca nie ustosunkowali się do tych argumentów, które padły, a argumenty były dosyć 
ważkie, bo dotyczyły założeń projektowych, to znaczy w jakim zakresie te założenia zostały 
zakwestionowane, a tym samym podstawowe cele, które zbiornikowi jakby przyświecały. 
Więc taka była konkluzja tego spotkania. Szanowni Państwo też wiedzą, że to jest ważny 
temat dla nas, dla społeczności Gminy Poniec, ale również dla nas zrobiliśmy szkolenie, 
spotkanie Państwa Radnych i nie bez przypadku również zaprosiliśmy doktora Webera. 
Także doktor Weber miał okazję Państwu przedstawić naprawdę w szczegółach. Sądzę, że 
te główne tezy, które się znajdą w tej ekspertyzie, my tej ekspertyzy jeszcze nie mamy, ona 
jest cały czas jakby w przygotowaniu mamy informację, że lada chwila będzie ukończona, 
więc jak tylko będzie gotowa to się podzielimy tymi konkluzjami. Ale sądzę, że te zasadnicze 
argumenty doktor Weber dosyć szczegółowo wyłuścił podczas również spotkania z 
Państwem Radnych. Także nie będę dzisiaj odtwarzał nie przywołując pewnych wątków. To 
na tyle w kwestii spotkania w ramach komisji. Natomiast jeśli idzie o pracę w Związku 
Międzygminnego, to Szanowni Państwo też brał udział przedstawiciel Związku również w 
spotkaniu, szkoleniu z Radnymi. Co do zasadniczej informacji, która chyba wszystkich 
interesuje, stawek to co powiedział, mogę tylko to powtórzyć, że one nie ulegną zmianie i to 
jest najważniejsza informacja dla nas, a przede wszystkim też dla mieszkańców. Ja też nie 
będę jakby odtwarzał tych informacji, które były przekazywane. Sądzę, że też jest chyba 
prezentacja dla Państwa dyspozycji. Kto będzie z Państwa zainteresowany, żeby sobie 
jeszcze raz sobie te informacje odtworzyć to jak najbardziej służymy informacja. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Bardzo dziękuję. Wystarczy odpowiedź Pani Radnej. Okej dziękuję. Dziękuję Panie 
Burmistrzu. Nie widzę zgłoszeń do zadania pytania do wypowiedzi. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Krobi. 
Kierownik MGOPS Edyta Rokicka :  
Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych przepisów  nadaje  się statut Miejsko-
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Krobi. Dotychczasowy statut, który 
obowiązywał w Ośrodku Pomocy Społecznej jest z 2014 roku. Tak więc minęło 10 lat, gdzie 
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do Ośrodka Pomocy Społecznej doszły nowe zadania nie tylko ustawowe, ale także takie 
funkcje społeczne nadano Ośrodkowi Pomocy Społecznej, mamy realizację zadań z zakresu 
stypendiów socjalnych, wydajemy też zaświadczenia w myśl ustawy prawo ochrony 
środowiska, realizujemy zadanie dotyczące dodatku osłonowego, doszły ustawy związane z 
epidemią, która opanowała nasz kraj w 2020 roku, wojna na Ukrainie. Także nasz poprzedni 
statut wymaga ujednolicenia, usystematyzowania. Zmiana też podyktowana jest tym, że tak 
jak już Państwa informowałam na Komisjach wspólnych z dniem jutrzejszym od 1 lutego w 
struktury Ośrodka Pomocy Społecznej przechodzi do nas Pani Karolina Student, 
dotychczasowy Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, która będzie pełnić rolę mojego 
zastępcy. Tak więc wszystkie te zadania powodowały, że musimy zmienić trochę i regulamin 
i status, tak jest to takie odświeżenie naszych zadań, które realizujemy. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Pani Kierownik za przedstawienie projektu uchwały. Projekt był dyskutowany w 
poniedziałek na połączonym posiedzeniu Komisji Rady dość dokładnie. Tam też podczas 
posiedzenia Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała opinię pozytywną, jednogłośnie 
na temat projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze dzisiaj pewne 
kwestie wyjaśnić, dopowiedzieć? Nie widzę zgłoszeń.   
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/572/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  w Krobi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,     Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji 
kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi 
i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję kultury. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska : 
Dziękuję bardzko. Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. Szanowni Goście. 
Przedkładamy  uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: Gminnego 
Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję kultury. Podstawą prawną, 
podstawami prawnymi dla tejże uchwały jest  ustawa o samorządzie gminnym, ustawa o 
organizowaniu i prowadzaniu działalności kulturalnej oraz ustawa o bibliotekach. Z dniem 1 
lipca 2024 roku dokonuje się połączenia samorządowych instytucji kultury dla których Gmina 
Krobia jest organizatorem tj.  Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa 
Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową 
instytucję kultury o nazwie Biblioteka i Centrum Kultury, Rekreacji im. Jana z Domachowa 
Bzdęgi w Krobi. Szanowni Państwo mamy pozytywną opinię Powiatowej Biblioteki, 
Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej w Poznaniu, Krajowej Rady Bibliotecznej i zgodę Ministra 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego na to połączenie. Uchwała podlega ogłoszeniu w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2024 
roku. Chciałam zapytać Państwa Radnych czy zachodzi konieczność przeczytania 
załączników 1 i 2, to jest aktu o połączeniu instytucji kultury oraz statutu? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Pani Sekretarz my rozmawialiśmy na połączonych Komisjach, więc myślę, że nie ma takiej 
potrzeby. Chyba, że Państwo Radni sobie tego życzą.  
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Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska : 
Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję za przedstawienie projektu uchwały. Tak jak powiedziałem przed chwilą projekt był 
dyskutowany. Myślę, że to już jest dość długi proces, o którym przez kilka miesięcy 
mówiliśmy. Udało się w końcu uzyskać pozytywną opinię Ministra Kultury na temat pomysłu 
połączenia obu instytucji w jedną. Myślę, że jeżeli dojdziemy szczęśliwie do końca tego 
procesu to będzie to oczywiście proces, który da wiele korzyści oczywiście mieszkańcom 
naszej gminy, bo tutaj wszyscy po to jesteśmy, żeby to życie nasze i naszych mieszkańców 
było jeszcze bardziej wygodne, jeszcze bardziej efektywne, jeszcze bardziej dobre niż jest. 
Szanowni Państwo otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w 
przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę zgłoszeń. Poinformuję tylko, że na posiedzeniu 
poniedziałkowym Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała  opinię pozytywną na temat 
tego projektu. Nie widząc zgłoszeń zamykam dyskusję. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/573/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: połączenia samorządowych instytucji kultury: Gminnego                              
Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję kultury. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy 
Krobia uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 
szkoleniach i ćwiczeniach. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska : 
Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni i Szanowni Goście. 
Uchwała w sprawie ustalenia ekwiwalentu wysokości ekwiwalentu pieniężnego ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Krobia uczestniczących w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. Podstawą prawną tej 
uchwały jest ustawa o samorządzie gminnym i ustawa o ochotniczych strażach pożarnych. 
Ustala się ekwiwalent pieniężny dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej za 
udział w działaniach ratowniczych i akcjach ratowniczych oraz zabezpieczeniu obszaru 
chronionego właściwej jednostki ratowniczo-gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej 
określonego w powiatowym planie ratowniczym w kwocie 30 zł za każdą godzinę udziału w 
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej lub zabezpieczeniu. Ustala się też ekwiwalent 
pieniężny dla strażaka Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w szkole lub 
ćwiczeniu w wysokości 15 zł za każdą godzinę udziału w szkoleniu lub ćwiczeniu. Ustala się 
także ekwiwalent pieniężny dla kandydata na strażaka Ochotniczej Straży Pożarnej, który 
ukończył 18 lat, a nie ukończył 65 roku życia będącego uczestnikiem szkolenia 
podstawowego przygotowującego do bezpośredniego udziału w działaniach ratowniczych w 
kwocie 15 zł za każdą godzinę udziału w szkoleniu. Uchwała wchodzi w życie  po upływie 14 
dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Nie widzę zgłoszeń. Podobnie 
jak w poprzednich przypadkach na poniedziałkowym posiedzeniu mieliśmy okazję usłyszeć 
wszelkie pytania, które na temat projektu uchwały się pojawiły. Państwo Radni mogli 
usłyszeć z ust Pana Adama Sarbinowskiego odpowiedzi na ten temat projektu uchwały. 
Jeżeli ktoś jeszcze z Państwa chciałby dzisiaj zadać pytanie proszę bardzo. Nie widzę. 
Informuję Państwa, że na temat projektu uchwały wypowiedziała się na poniedziałkowym 
posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy, która wydała opinię pozytywną. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/574/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Krobia uczestniczących  w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,  Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, 
klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Krobia. 
Dyrektor CUW Łukasz Burkiewicz: 
Uchwała dotyczy przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami działającymi na terenie Gminy Krobia. Zgodnie z artykułem 54 ustawy o opiece 
nad dziećmi do lat 3  Burmistrz Krobi jako organ nadzoru sprawuje nadzór nad żłobkami, 
klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi i prowadzonymi na terenie 
gminy Krobia w zakresie następującym: warunków i jakości świadczonej opieki, zgodności 
danych zawartych odpowiednio w rejestrze lub wykazie ze stanem faktycznym, 
wywiązywania się z obowiązku sporządzania i przekazywania sprawozdań i wywiązywania 
się z obowiązku obniżenia opłaty rodzica za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym lub u 
dziennego opiekuna w związku z otrzymanym  dofinansowaniem. Powyższy nadzór 
sprawowany jest na podstawie planu nadzoru przyjętego przez radę gminy w drodze uchwały 
zgodnie z artykułem 55 ustęp 1 ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3, który brzmi : nadzór 
sprawowany jest na podstawie planu nadzoru przyjętego przez radę gminy w drodze 
uchwały. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Dyrektorze. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Podczas poniedziałkowego 
posiedzenia Komisji wspólnych Rady Miejskiej Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała 
opinię pozytywną na temat projektu uchwały. Podczas tego posiedzenia także 
dyskutowaliśmy szczegółowo na temat treści zawartych w projekcie. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/575/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami działającymi na terenie Gminy Krobia.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,    Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
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Włodarczyk 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Krobia w 2024 roku. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów przyjmuje się program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia na rok 2024 w brzmieniu określonym w 
załączniku do uchwały. Zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt zapewnienie opieki 
bezdomnych zwierzętom należy do zadań własnych gminy, a do kompetencji Rady Miejskiej 
w Krobi należy przyjęcie programu zapobiegania bezdomności zwierząt. Niniejszy program 
został zaopiniowany przez stosowne instytucje, w tym Powiatowego Lekarza Weterynarii. W 
załączniku do uchwały, tak jak wspomniałem określone są zasady ujęte w programie, między 
innymi cel i zadania programu, zasady elektronicznego oznakowania zwierząt, działania 
podejmowane do ograniczania populacji bezdomnych zwierząt, zasady opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi, zasady edukacji mieszkańców oraz ramy finansowe programu, 
które mają też odzwierciedlenie w przyjętym wcześniej przez Państwa w budżecie.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Naczelniku. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Podczas poniedziałkowego posiedzenia 
omawialiśmy projekt uchwały, także na tym posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy 
wydała opinię pozytywną na temat projektu. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/576/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2024 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,     Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy 
Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i 
sposobu jej poboru. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów w uchwale Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 roku 
w sprawie wprowadzenia na terenie gminy opłaty targowej oraz określenia wysokości 
dziennych stawek opłaty targowej i sposobu ich poboru dokonuje się zmiany załącznika, 
który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do niniejszej uchwały. W związku z 
przeprowadzeniem wyborów sołtysów na terenie gminy Krobia na kolejną kadencję dokonuje 
się zmiany załącznika związanego z wprowadzeniem na terenie gminy opłaty targowej w 
załączniku wskazano imiona i nazwiska nowych sołtysów, którzy są uprawnieni do pobierania 
opłaty targowej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dziękuję bardzo Panie Naczelniku. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Dyskusja odbyła się w 
poniedziałek podczas posiedzenia wspólnego Komisji Rady. Także podczas tego 
posiedzenia Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/577/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 
2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia 
wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,   Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów wyraża się zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata nieruchomości stanowiącej własność 
gminy Krobia, która została określona w załączniku nr 1 do uchwały. Mowa tu o działce 65/1, 
a konkretnie o lokalu użytkowym o powierzchni 106,2 m2. Zgodnie z ustawą o gospodarce 
nieruchomościami odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy wymaga zgody 
Rady Miejskiej. Działka oznaczona numerem 65/1 położona w Potarzycy jest zabudowana 
budynkiem, w którym zlokalizowany jest lokal użytkowy sklep wielobranżowy będący obecnie 
przedmiotem umowy najmu, która kończy się z dniem 5 lutego 2024 roku. W związku z 
faktem, iż obecny najemca prawidłowo wykorzystuje nieruchomość oddaną w najem 
przyjęcie uchwały jest uzasadnione. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Naczelniku. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń do dyskusji. Chciałbym 
poinformować Państwa, że podczas poniedziałkowego posiedzenia Rady Miejskiej Komisji 
Rady Miejskiej w Krobi Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy po dyskusji na ten temat wydała 
opinię pozytywną na temat projektu i treści, które są w nim zawarte. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/578/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/254/2017 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Krobia, warunków i zasad korzystania z nich oraz 
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ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów w uchwale Nr XXIX/254/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 2017 roku w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Krobia warunków i zasad 
korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków dokonuje 
się zmiany załącznika 2, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do niniejszej uchwały. 
Konieczność zmiany uchwały w zakresie aktualizacji załącznika nr 2 wynika z faktu 
powstania nowych przystanków komunikacyjnych w pasie dróg gminnych, które są 
udostępniane dla operatora i przewoźników zgodnie z obowiązującymi w tym względzie 
regulacjami prawnymi. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. I tak jak 
wspomniałem w załączniku nr 2 do pierwotnej uchwały wykazane są przystanki przy drogach 
gminnych, które zostaną udostępnione operatorowi.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Naczelniku. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń w dyskusji. Także rozmawialiśmy w poniedziałek o 
tym projekcie uchwały. Także podczas poniedziałkowego posiedzenia Komisja Rolnictwa i 
Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat projektu. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/579/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIX/254/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 
2017 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Krobia, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 
przystanków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/253/2017 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 2017 r. w sprawie przejęcia od Powiatu Gostyńskiego 
zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 
powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Krobia. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów w uchwale Nr XXIX/253/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 2017 roku w 
sprawie przejęcia od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzenia przystankami 
komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych 
Gminy Krobia dokonuje się zmiany załącznika który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do 
niniejszej uchwały. Konieczność zmiany uchwały w zakresie aktualizacji załącznika wynika z 
faktu powstawania przystanków komunikacyjnych oraz likwidacji niektórych przystanków 
komunikacyjnych w pasie dróg powiatowych, które są udostępniane dla operatora i 
przewoźników zgodnie z obowiązującymi w tym względzie regulacjami prawnymi. W związku 
z powyższym podjęciem jest zasadne. I podobnie jak w poprzedniej uchwale umieszczony 
jest załącznik, tym razem obejmujący przystanki przy drogach powiatowych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo za przedstawienie projektu uchwały. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Podczas poniedziałkowego 
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posiedzenia Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy, także jak podobnie w przypadku 
poprzedniego projektu uchwały wydała opinię pozytywną na temat projektu. Także Państwo 
Radni mieli okazję usłyszeć odpowiedzi na pytania zadawane do projektu uchwały. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/580/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIX/253/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 marca 
2017 r. w sprawie przejęcia od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania przystankami 
komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych 
Gminy Krobia.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków  w 
drodze inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Goście. Zmiana 
dotyczy załącznika dotyczącego wykazu sołtysów pobierających podatek w formie inkasa, to 
jest podatek, rolny, leśny oraz podatek od nieruchomości. I 10 pozycji w tym załączniku, czyli 
sołtysów w miejscowościach Chumiętki, Chwałkowo, Gogolewo, Kuczyna, Kuczynka, 
Posadowo, Rogowo, Sułkowice, Ziemlin i Karzec. Tam nastąpiła zmiana sołtysów i tam 
również następuje imienna zmiana inkasentów, którzy już w najbliższym czasie, bo w 
pierwszym terminie do 15 marca będą pobierać podatek lokalny. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku za przedstawienie uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos w przedmiocie projektu? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykając 
dyskusję informuję tylko, że podczas poniedziałkowego posiedzenia Komisja Budżetu wydała 
opinię pozytywną na temat projektu uchwały. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/581/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. 
w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 
ustalenia wynagrodzenia za inkaso.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVIII/569/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2024 – 2031. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Szanowni Państwo. W Wieloletniej Prognozie Finansowej proponujemy zmiany w  załączniku 
nr 1 i 2 oraz objaśnień przyjętych wartości. W załączniku nr 1 zmieniają się pozycje 
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dochodów ogółem, wydatków ogółem oraz uszczegółowienia dochodów i wydatków w 
zakresie dochodów bieżących, dochodów z tytułu dotacji i wydatków ogółem w zakresie 
również wydatków na wynagrodzenia oraz wydatków majątkowych. Kwota dochodów i 
wydatków wzrasta w tej samej kwocie o 141.387,17 zł. Nie ulega zmianie wynik budżetu.               
Z kolei w zakresie załącznika nr 2 czyli wykazu przedsięwzięć zmianie ulega kwota na 
przedsięwzięcie związane z zimowym utrzymaniem dróg, jest to zwiększenie o 30.000 zł. 
Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 
głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę zgłoszeń. Również dwa dni temu 
dyskutowaliśmy nad treścią projektu uchwały. Także w tym dniu Komisja Budżetu wydała 
opinię pozytywną na temat projektu. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/582/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXVIII/569/2023 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 15 grudnia 
2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2024 – 2031. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,   Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krobia na rok 
2024. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Szanowni  Państwo. Dochody i wydatki zwiększają się o tą samą kwotę 141.387,17 zł. Nie 
ulega zmianie kwota wyniku budżetu deficytu. Jeśli chodzi o dochody, to zwiększenia 
wynikają ze środków na Fundusz Pomocy, na zadania oświatowe oraz na zadania, które 
realizuje Ośrodek Pomocy Społecznej. Zwiększenie dotyczy również zadań zleconych w 
ramach OPS-u, jak również środków na dodatki gazowe. Jeśli chodzi o wydatki z kolei, to 
dokonujemy zwiększenia utrzymanie dróg w związku z podniesionymi już wysokimi 
wydatkami w pierwszym miesiącu tego roku. Zmniejszenie na zadaniu inwestycyjnym po 
postępowaniu na zakup parkometrów. Tworzymy również zadanie dotyczące dostawy i 
montażu wiaty przystankowej w Potarzycy przy ul Kobylińskiej, to jest przedłużenie ul 
Kobylińskiej w Krobi. W dziale 700 zwiększamy środki na zadanie z zakresu eksmisji w 
lokalach mieszkalnych. Dalej zwiększamy środki na opracowanie gminnego programu 
rewitalizacji. Zwiększamy środki na Fundusz Pomocy w ramach obsługi zadania związanego 
z Funduszem Pomocy na zadania oświatowe. Zwiększamy środki na zakup usług w zakresie 
roznoszenia nakazów podatkowych przez pracowników. Zabezpieczamy również środki w 
ramach wkładu własnego na cyberbezpieczny samorząd. W dziale 758 dokonujemy 
zmniejszenia rezerwy na zadania oświatowe oraz na zadania inwestycyjne. W dziale 801 
zwiększamy środki na Fundusz Pomocy w tych placówkach, w których realizowane są te 
zadania, więc w szkole w Krobi, w zespole szkolno-przedszkolnym w Pudliszkach, w szkole 
w Starej Krobi oraz w przedszkolu samorządowym Krobi. Również zwiększamy środki na 
wymianę balustrad oraz na pomocy dydaktyczne w ramach metody daltońskiej w 
przedszkolach publicznych.  W działach 852 i 855 dokonujemy szeregu zmian w związku z 
otrzymanymi dotacjami na zadania własne i na zadania zlecone. W dziale 853 zwiększenie 
dotyczy dodatków gazowych, środków realizowanych w ramach funduszu przeciwdziałania 
covid. W dziale 900 zwiększamy środki na usługi związane z klastrem energetycznym. 
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Zabezpieczamy również środki  w kwocie 20.000 zł na zagospodarowanie budynku starej 
pralni w Pudliszkach między innymi na potrzeby związane z powstaniem tam kolejnych 
oddziałów przedszkoli niepublicznych. Dalej zwiększamy również środki na montaż OZE w 
budynkach gminnych, to jest opracowanie programu funkcjonalno-użytkowych. W dziale 921 
dokonujemy zmiany klasyfikacji budżetowej w zakresie ochrony nad zabytkami. W dziale 926 
zabezpieczamy wkład własny w ramach projektu szatnia na medal budynek szatniowy przy 
Orliku. Chciałbym zwrócić się Państwu uwagę na jeszcze jedną rzecz, w dziale 600 
doprecyzowujemy nazwę zadanie związaną z odwodnieniem Rynku i z przebudową 
kanalizacji deszczowej przy ulicy Poznańskiej, jak również ulepszeniem nawierzchni jezdni 
na fragmencie ulicy Powstańców Wielkopolskich. To jest zadanie, które mieliśmy już wpisane 
w budżecie, następuje tylko tutaj rozszerzenie, korekta zadania w związku z również z 
rozszerzeniem zakresu tego przedsięwzięcia. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie 
widzę zgłoszeń. Dziękuję Panie Skarbniku za przedstawienie uchwały. W poniedziałek 
podczas posiedzenia wspólnego Komisji Rady Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną na 
temat projektu uchwały. 
Głosowano Uchwałę Nr LXIX/583/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 stycznia 2024 
r. w sprawie: zmiany budżetu Gminy Krobia na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak,Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
Włodarczyk 
 
18. Wolne głosy i wnioski. 
Radny Maciej Jakubczak:  
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. W imieniu sztabu Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy, jestem tym szefem sztabu od 11 lat chciałbym podziękować 
wszystkim wolontariuszom, wszystkim zaangażowanym, a tych osób zaangażowanych w 
pracy sztabu było mnóstwo, poczynając od wolontariuszy, przez Koła Gospodyń Wiejskich, 
ale i również osób, które naprawdę pracowały ciężko, a których nie było widać. Moi drodzy w 
szczególności chciałbym podziękować ofiarodawcom, dzięki którym zebraliśmy ponad 
100.000 zł. Jest to rekordowa kwota, która zasili szczytny cel jakim jest choroba, walka z 
chorobami płuc. Myślę, że te pieniądze już są liczone, bo wczoraj zostały przekazane do 
oddziału Banku w Lesznie. Zawieźliśmy to razem tutaj z Panem Perdonem. Powiem, że 
kamień serca nam spadł, bo 100.000 zł to naprawdę nie mała kwota. No trzeba było to 
przechować, zawieźć, zapakować. Naprawdę jeszcze raz Wszystkim serdecznie dziękuję, bo 
myślę, że naprawdę cel był szczytny. Dzięki bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękujemy bardzo Panie Macieju. Wypadało by powiedzieć siema. Rzeczywiście tak jak 
Pan Maciej powiedział mieszkańcy gminy Krobia bardzo ofiarnie się w tym roku podzielili 
swoim dobrem, że te pieniążki rzeczywiście w bardzo dużej kwocie wylądowały na koncie 
Wielkiej Orkiestry i będą pracować dla wszystkich Polaków. Więc miejmy nadzieję, że 
pomożemy skutecznie osobom, które tej pomocy będą potrzebować. Czy ktoś z Państw 
Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Czy ktoś z Państwa z sali chciałby zabrać głos? 
Prosiłby bardzo, prosimy tutaj do mównicy. 
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Mieszkanki Sułkowic : 
Może zacznę od przedstawienia się . Jestem Justyna Zaworowska, koleżanka Sylwia 
Widarkiewicz i skorzystamy z możliwości, dlatego chciałabym przedłożyć petycję odnośnie 
funkcjonowania, ogólnie o godziny chodzi w Szkole Podstawowej głównie filialnej w 
Sułkowicach. Może nie będę się rozdrabniać, przeczytam  cała tą petycję, żeby było 
wiadomo o co chodzi. Tak, petycja ta jest w sprawie zmian ilościowych godzin 
funkcjonowania oddziału przedszkolnego oraz wczesnoszkolnego w Szkole Podstawowej 
filialnej w Sułkowicach. Chodzi tutaj nam o zmianę godzin z 5 na 8. Jak wiemy to ta szkoła 
należy pod Szkołę Podstawową w Starej Krobi. No i krótkie słowa od rodziców: my rodzice 
dzieci uczęszczających i mających uczęszczać do oddziału przedszkolnego i 
wczesnoszkolnego w Szkole Podstawowej filialnej w Sułkowicach przy Szkole Podstawowej 
im. Ziemi Biskupiańskiej w Starej Krobi mając na uwadze interes nasz, dzieci obecnych i 
przyszłych zwracamy się z prośbą, aby w naszym przedszkolu oraz oddziale 
wczesnoszkolnym była możliwość zostawienia ogólnie dzieci dużej. Czyli chodzi nam to, 
żeby po prostu z 5 godzin, które w tym momencie przedszkole funkcjonuje od godziny 8:00 
do 13:00 zostało po prostu zmienione do godziny 15:00. Oczywiście tutaj rodzice wyrażają, 
jeżeli nie będzie takiej opcji, że po prostu nie będzie środków na to, to rodzice nawet gdzieś 
tam mogą zainwestować swoje środki, żeby przedłużyć te godziny. Także nie wiem na czyje 
ręce tutaj mogę złożyć? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Skoro na sesji to proszę złożyć na moje ręce i ja za chwilę zresztą odniosę się do Państwa. 
Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo w takich sytuacjach skoro jest to sesja jest to kierowane 
bezpośrednio na ręce Przewodniczącego. Pismo to zostanie poddane analizie. Myślę, że 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych jest też odpowiednią Komisją, która tą sprawą się 
zajmie. Także niezwłocznie w dniu jutrzejszym spotkam się z Panem Burmistrzem, przekażę 
mu tutaj treść tej petycji. Będziemy nad nią debatować, więc myślę, że przy okazji procesu 
analizy tej petycji, jeżeli będzie taka potrzeba to też będziemy Państwa zapraszać na takie 
spotkanie, to myślę, że to już w trakcie spotkania. Czy ktoś tutaj Pan Burmistrz chciałby się 
do tego ustosunkować, albo Pan Dyrektor późniejszym etapie, tak jeżeli trzeba będzie, bo 
dzisiaj tak musimy się szczegółowo zapoznać z treścią. My rozumiemy intencję pisma i 
będziemy nad nią pracować. Więc my na pewno w Radzie, myślę, że Pan Burmistrz także 
pochylą się nad tym szczegółowo. Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. 
Petycja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
19. Zakończenie. 
Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. Dziękuję Państwu Radnym 
za podjęte uchwały zamykam LXIX sesję Rady Miejskiej. Dziękuję. 
 
Sporządziła: 
Aurelia Sikorska  


